
Mötesprotokoll för Datasektionens
vårmöte 2024

Tid: 27 mars kl. 15:00

Mötets öppnande

Mötet förklarades öppnat.

Val av mötesfunktionärer

Styrelsens val av mötesordförande: Oskar Sandqvist.
Styrelsens val av mötessekreterare: Vidar Edlund.

Mötet valde Oskar Sandqvist till mötesordförande.
Mötet valde Vidar Edlund till mötessekreterare.

Adrian Gladovich Sandell och Ludwig Gustafsson valdes till rösträknare.
Sverker Ahlborg och Vilmer Vesterbacka valdes till justerare.

Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes.

Fastställande av röstlängd

Röstlängden fastställdes till 14.



Redovisning av nycklar

Följande medlemmar har erhållit en tagg till sektionens lokal:

● Oskar Sandqvist, Ordförande

● Adam Ahlberg, Ekonomiansvarig

● Vidar Edlund, Sekreterare

● Melker Leppälä Ernvin, IT-ansvarig

● Angus Young, PR-ansvarig

● Sverker Ahlborg, Lokalansvarig

● Max Lubkowitz, Lokalansvarig

● Amanda Kempe, Lokalansvarig

● Ludwig Gustafsson, Lokalansvarig

● Adrian Glavovic Sandell, Lokalansvarig

● Oskar Creutz, Lokalansvarig

● Sebastian Lu Earl, Lokalansvarig

● Vilmer Vesterbacka, Lokalansvarig

Propositioner

Inga inkomna propositioner

Motioner

Motion 1: Protokoll Vintermöte

När detta skrivs, den 16 Mars, har inget protokoll kommit ut för

vintermötet detta läsår vad jag vet. Trots detta utlovades

protokollet i början av vårterminen, en sen publicering ens det, med

utlåtandet:

5"Kommer när det är utskrivet, hann inte med att skriva ut för

biblioteket var stängt"

Jag är skeptisk till att biblioteket varit stängt i över 2 månader.

Därmed kan det antas som att protokollet inte är försenat av denna

anledning (mötet skede den 13 december 2023).

Lite större krav måste ställas på styrelsen att lägga ut sådant här.

Styrelsen meddelade att Mötesprotokollet från vintermötet ska publiceras

omgående.



Motion 2: Revidering av Regler

På https://datasekten.com/regler/ kan man se flera helt orelevanta
regler, exempelvis;

Följande (icke-styrelse) roller nämns:
§4.2 IT-ansvarig
- Detta är en styrelseroll nu, snarare än bara en sidoroll
§4.4 Eventansvarig
- Osäker på om denna finns

§9 Begränsningar vid val av ordförande och vice ordförande
- Det finns ingen vice ordförande längre, och har inte funnits i
snart 2 år

Med mera.

Dessa regler bör revideras eller i vissa fall rakt av tas bort.

Föreslår att detta bör undersökas tills årsmötet.

Styrelsen meddelar att de ska uppdatera regeldokumentet så ett förslag

finns tillgängligt till årsmötet senare i år.

Motion 3: Vidta åtgärder mot alkohol i sekten

De senaste två läsåren har det förekommit alkohol i sekten. Detta är
inte ett problem som många i sekten tar seriöst, men jag anser att
det är mycket allvarligt, dels då skolledningen kan tänkas vidta
åtgärder mot det som skadar sekten, och dels då det skapar en kultur
av att alkohol är coolt inom sekten, där det kan finnas medlemmar som
är så unga som femton. Jag anser att drastiska åtgärder bör tas,
exempelvis genom två regler utformade på följande vis:

1. Alkohol är förbjudet inom sekten, men inga bestraffningar sker om
någon har det i sin väska eller jackficka eller så. Vi kan liksom
inte söka igenom folks väskor.

2. Om alkohol hanteras öppet inom sekten eller på sektens LAN, eller

förvaras i sektens kyl, frys, eller skåp, så dras medlemskap tillbaka

för den/de ansvariga. Om en styrelsemedlem ansvarar för något sådant

i framtiden hålls ett extrainkallat årsmöte för att ersätta hen.



Oskar Sandqvist presenterade motionen, därefter diskuterade mötet motionen.

Votering gällande att införa en regel gällande alkoholkonsumption och

uteslutning i lokalen: 8 för, bifall.

Mötet utformade en regel att gå till beslut kring.

Konsumtion eller öppet innehav av alkoholhaltiga drycker inom

sektionens lokal innebär ett tillbakadragande av eventuellt

medlemskap och att den eventuellt före detta medlemmen inte längre

får vistas i lokalen enligt stadgarna 5 §.

Acklamation, bifall.

Mötet antog regeln i den form presenterad ovan.

Val av valberedning

Mötet föreslog Lukas Striem och Sverker Ahlborg till valberedningen 2024.

Lukas Striem och Sverker Ahlborg valdes till valberedningen 2024.

Övrigt

Kylskåpet

Sverker Ahlborg påpekade mängden varor i den privata delen av kylskåpet och
yrkade på att tömma den.

Adrian Glavovic Sandell föreslog att under städdagar ska kylskåpets privata
hylla och området ovanför kylskåpet ska rensas ut.

Amanda Kempe påpekade att städdagar bör meddelas tidigare i förväg.

Mötet diskuterade diverse möjligheter att minska mängden privata varor i
och på kylskåpet.

Mötet beslutade att städdagar ska utlysas med större tidsmarginal för att
möjliggöra mer engagemang under mötet.



Dessutom beslutades att privata varor rensas ut i samband med dessa
städdagar.

Den första i varje månad, eller nästkommande skoldag, ska kylskåpets
privata delar rensas ut.

Utöver detta beslutades att privata varor får kasseras av lokalansvariga då
innehållet inte är lämpligt för konsumtion längre.

Mötets oöppande

Mötet förklarades oöppnat

Mötesordförande: Oskar Sandqvist Mötessekreterare: Vidar Edlund

________________________________ ________________________________

Justerare: Sverker Ahlborg Justerare: Vilmer Vesterbacka

________________________________ ________________________________


